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Rozpoczynamy budowę boiska dla naszych piłkarzy

W 2017 roku zakończy się budowa nowego boiska pełnowymiarowego w Łomiankach.
Burmistrz spełnia kolejną obietnicę przedwyborczą. Dziś Tomasz Dąbrowski podpisał umowę
z wykonawcą.
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W czwartek, 19 maja na Orliku przy ul. Wiślanej w Łomiankach odbyło się uroczyste podpisanie umowy
na budowę nowego boiska piłkarskiego. Firma TAMEX Obiekty Sportowe z Warszawy wybuduje
pełnowymiarowe boisko wraz z odwodnieniem i oświetleniem. Będzie ono służyć ok. 200 zawodnikom,
kilkuset kibicom, działaczom i wielu osobom zaangażowanym w rozwój piłki nożnej na terenie
Łomianek. Obiektem, podobnie jak Orlikami, będzie zarządzać Integracyjne Centrum Dydaktyczno
Sportowe.

- Dzisiaj spełniamy obietnice wyborcze, ponieważ podpisując umowę uruchamiamy budowę bardzo
oczekiwanego boiska. W ten sposób realizujemy pomysł piłkarzy i rodziców zawodników. Piłka nożna
jest najbardziej masowym sportem na świecie, w Europie i Polsce. Łomianki nie odbiegają od średniej,
dlatego Państwa pragnienia po wielu latach są realizowane - powiedział Burmistrz Łomianek, Tomasz
Dąbrowski.



Wiceburmistrz Piotr Rusiecki zauważył, że gmina zdecydowała się na inwestycję, aby umożliwić
młodym piłkarzom dalszy rozwój. W wieku 10-12 lat młodzież musi bowiem rozpocząć grę na
pełnowymiarowych boiskach.



- Niezmiernie miło całemu środowisku piłkarskiemu usłyszeć informację, że rozpocznie się budowa
stadionu, który od wielu lat był w planach. Obecnie mamy jedno główne boisko, na którym również
trenujemy i nie da się go utrzymać na odpowiednim poziomie. Jeżeli ktoś zna realia miast na
Mazowszu, może porównać obiekty piłkarskie i zobaczyć na jakim mamy ten przy ul. Fabrycznej.
Dobrze, że to stało się teraz, bo dłużej nie dałoby rady rozgrywać meczów na poziomie 4. ligi, nie
mówiąc o wyższej lidze - mówił Prezes KS Łomiaki, Grzegorz Pachutko.



Przedstawiciel wykonawcy zobowiązał się, że inwestycja zostanie zrealizowana na profesjonalnym
poziomie.

Pierwszy etap prac, który obejmie wykonanie trawiastej nawierzchni, odwodnienia i oświetlenia, będzie
kosztował ok. 4.740.000 zł. Urząd Miejski będzie ubiegał się również o środki zewnętrzne na to zadanie.
Warto dodać, że pod względem jakościowym będzie to jedno z najlepszych boisk na Mazowszu, które
będzie spełniać restrykcyjne wymogi PZPN i UEFA. Oświetlenie zostanie wykonane w nowoczesnych
standardach, umożliwiających nawet przeprowadzenie transmisji telewizyjnych z meczów.



Drugi etap prac zakłada budowę trybuny i budynku pełniącego funkcję zaplecza boiska. Obecnie jest
on przewidywany w projekcie, ale termin jego realizacji to jeszcze dalsza perspektywa.









DS

Opcje strony

Poprzedni Strona
Następny Strona

https://lomianki.pl/pl/aktualnosci/2173,Kazdy-ma-obowiazek-przylaczyc-sie-do-kanalizacji.html
https://lomianki.pl/pl/aktualnosci/2173,Kazdy-ma-obowiazek-przylaczyc-sie-do-kanalizacji.html
https://lomianki.pl/pl/aktualnosci/2175,Lomianki-nam-pieknieja.html
https://lomianki.pl/pl/aktualnosci/2175,Lomianki-nam-pieknieja.html

